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  گزارش

خشم بت بزرگ امريكا
 از تبر ابراهيمي ملت ايران

در آخرين روز از دهه بصيرت )نهم تا نوزدهم دي ماه( حضرت امام خامنه اي بر 
اساس برنامه سنواتي در سخنراني تلويزيوني در خصوص حماسه و يوم الله ۱۹ 
دي ماه ۵۶ علاوه بر ضرورت زنده نگه داشتن ياد و خاطره اين روز بزرگ، ضرورت 
نگهباني از مضمون و محتواي اين حماسه تاريخ ساز )و انقلاب ساز( را يادآور شده 
و در تبيين مضمون و محتوا، حركت مردم قم را فراتر از حركت اعتراضي عليه 
حكومت ظاعوت پهلوي دانسته و آن را حركتي ضدامريكايي و ضداستكباري 
و حركتي ضد قدرت هاي خبيثي معرفي كردند كه به خاطر منافع خودشان از 
رژيم ديكتاتور و فاسد و ضد دين پهلوي حمايت مي كردند. قيام مردم قم يك 
قيام ضدامريكايي و در واقع زخم كينه كهنه اي بود كه پس از ۲۵ سال عليه 
اشغالگري س��ر باز كرده بود. مردم آشكارا مي ديدند كه ثمره و نتيجه حضور 
امريكايي ها در ايران فقر اقتصادي، فقر علمي، فساد و تباهي، بي بند و باري، 
سقوط فرهنگ ملي، از دست رفتن استقلال و هويت ملي، تحقير مردم توسط 

بيگانه، به بيگاري گرفتن ملت، تاراج ثروت و منابع كشور و... است. 
مقاله »ايران و استعمار س��رخ و س��ياه« در روزنامه اطلاعات، بهانه اي براي 
اعتراض ظاهري مردم قم به حكومت فاسد و ضد دين پهلوي بود، اما در واقع 
به مثابه كبريتي به انبار باروت خشم فرو خفته ملت ايران نسبت به ۲۵ سال 
)از ۲۸ مردادماه ۱۳۳۲( اشغال گري و چپاول ثروت و منابع سرزميني و تحقير 
ملت ايران توسط امريكا، و س��فر كارتر )رئيس جمهور وقت امريكا( به تهران 
و حمايت  جنون آميز از رژيم ضدفرهنگ، دست نش��انده، ديكتاتور، فاس��د، 
ضد دين، اش��رافي، وطن فروش، طاغوتي و طبقاتي پهلوي بود. ش��عله هاي 
خشم ابراهيمي مردم قم با س��رعت اعجاب انگيز و در فاصله بسيار كوتاه به 
تمام شهرها و روستاهاي ايران س��رايت كرده و به فاصله يك سال بعد علاوه 
بر نابودي و اضمحلال حكومت طاغوت پهلوي، به ۲۵ س��ال استعمارگري 
امريكايي ها بر كش��ور ايران خاتمه داد. به اين ترتيب قيام ۱۹ دي، اولين تبر 
ابراهيمي ملت ايران بر گردن بت بزرگ امريكا و س��رآغاز دشمني استكبار و 
استعمار امريكا عليه ملت ايران به حساب مي آيد: »اين حركت )از ۱۹ دي( 
ادامه داشته و امروز وضع و حال بت بزرگ را مي بينيد. اين از نظام انتخابات شان، 
اين وضعيت حقوق بشرشان است كه چندساعت يا حداقل چند روز يكبار يك 
سياه پوست را بدون جرم مي كشند. اين ارزش هاي امريكايي است كه امروز 
مايه مسخره آنهاست. اين هم اقتصاد فلج شان.«  بعد از حماسه ۱۹ دي و در 
پي فروپاشي رژيم طاغوت و برچيده شدن چپاولگري امريكايي ها بر كشوري 
كه جزيره ثباتش مي ناميدند، طي ۴۲ سال گذشته، نظام جمهوري اسلامي 
و ملت سرافراز و قهرمان ايران، همواره مورد خشم، كينه و دشمني امريكايي 
قرارداشته و حاكمان امريكايي )از هر دو حزب موجود در آن كشور( از هر فرصت 
و بهانه اي براي شكستن هيمنه و به تسليم كشاندن ملت ايران و بازگشت به 
دوران چپاولگري و استعمار ملت و سرزمين ايران استفاده كرده و از هيچ راه و 
روشي )اعم از ترور، كودتا، براندازي، تحميل جنگ، نفوذ، فتنه گري، تحريك 
اشرار و... ( براي نابودي جمهوري اسلامي فروگذار نكرده اند.  يكي از مهم ترين 
دس��تاويزهاي غرب براي از پا درآوردن نظام جمهوري اسلامي، بهره گيري 
حداكثري از ظرفيت هاي فراوان شبكه نفوذ جرياني در كشور و موقعيت و توان 
افراد حقيقي، حقوقي، احزاب سياسي و رسانه هاي هم سو و به طور كلي تمام 
كساني كه هنوز امريكا قبله آنها محسوب شده و زير پرچم امريكا سينه زده و آب 
به آسياب دشمن مي ريزند براي تحريف حقايق، بزرگنمايي امريكا، ترساندن 
مردم، تصميم سازي براي مسئولان، طراحي دوگانه هاي شيطاني و دوقطبي 
سازي مردم است. مردم خوب مي دانند كه تاريخ اين سرزمين مالامال از خيانت 
انگليسي ها و امريكايي ها است، تا جايي كه بي اعتمادي به انگليس به صورت 
يك ضرب المثل رايج در فرهنگ فارسي درآمده و جك استراو )وزير خارجه 
اسبق انگليس( كتابي با عنوان »كار، كار انگليسي هاست« نوشته و صريحاً به 
روباه صفتي انگليسي ها اذعان نموده است. با اين وصف، مردم و مسئولان ايران 

چرا بايد به دشمن خود اعتماد كنند. 
رس��انه هاي غربي از هر موضوعي براي توليد دوگانه هاي دروغين اس��تفاده 
مي كنند. موضوع خريد واكس��ن ضدكروناي امريكايي و انگليس��ي يكي از 
همان دوگانه هاي شيطاني غربي هاست. دشمني كه در اقدامي خباثت آميز 
و خيانتي آش��كار حتي بيماران صعب العلاج را نيز تحريم دارويي كرده، چرا 
اينك دس��ت و دلبازي به خرج داده و مايل است واكسن ضد كرونا در اختيار 

ملت ايران قرار دهد. 
تجربه ۴۲ سال گذشته به عيان نش��ان داده كه امريكايي ها  »تروريست هاي 
فرودگاه بغداد«، »به وجود آورندگان داعش و طالبان و دهها گروهك تروريستي 
ديگر« و »حاميان مستقيم قارون هاي وهابي در منطقه« به خون مردم ايران 
تشنه بوده و براي نابودي نظام اسلامي لحظه شماري مي كنند و هرگز دلشان 
براي ملت ايران نمي سوزد. هدف امريكايي ها از طرح بحث خريد واكسن ضد 
كروناي فايزر، قطعاً دلس��وزي براي مردم ايران نيست و اهداف پيدا و پنهان 
متعددي را نشانه رفته اند.  عقل سليم به ما مي گويد حتي اگر رهبر فرزانه انقلاب 
هم مسئولان را از خريد واكس��ن امريكايي و انگليسي و حتي فرانسوي نهي 
نمي فرمودند، تجربه تاريخي، منطق عقلي، تلاش براندازانه غربي ها، تحريم ها و 
فشارهاي شيطاني و ظالمانه، طراحي كودتاها و حمايت هاي علني از اغتشاشات 
و دخالت هاي آنان در امور داخلي ايران و... به ما حكم مي كند كه خريد و تأمين 
واكسن از امريكا و انگليس، به طور قطع و يقين نوعي حماقت و خيانت علني 
محسوب مي گردد. چرا ما بايد از كشورهايي واكسن تهيه كنيم كه خودشان 
مانند خر در گل مانده و از درمان بيماران خود عاجزند. چرا بايد واكسني را خريد 
كنيم كه در كشور مبدأ تلفات مي گيرد. خوش رقصي و دلسوزي غربي ها در باره 
فروش واكسن ضد كرونا ما را به ياد ضرب المثلي مي اندازد كه »اگر فلاني طبيب 
است چرا خاله اش را تب حصبه كشت«. مسئولان كشور هرگز نبايد مرعوب 
پروپاگانداي رسانه هاي دشمن به ويژه ظرفيت هاي دنياي مجازي بشوند و با 
دست خود طناب دار را به گردن مردم انداخته و مردم ايران را به عنوان موش 
آزمايشگاهي در اختيار آزمايشگاه هاي غربي قرار دهند. عقل و منطق و تجربه 
به ما مي گويد كه با همراهي مردم ايران و همت نخبگان و تلاش مسئولان، ايران 
با تكيه به ظرفيت هاي وسيع علمي، فناوري، نيروي انساني، دارويي و... هم در 
كنترل ويروس كرونا موفق بوده، هم در توليد داروهاي ضد كرونا توفيقات خوبي 
داشته و هم در توليد واكسن قدم هاي بسيار خوبي برداشته است و به لطف خدا 
و با همت جهادي و حركت انقلابي در آينده اي نه چندان دور با سربلندي بر 
اين ويروس مزاحم فائق خواهد آمد و اگر قرار باشد تا رسيدن به مرز خودكفايي 
از خارج از كشور واكسن تهيه كند، قطعاً بايد به سمت كشورهايي برود كه در 

كنترل ويروس كرونا موفق بوده اند. 

سيد عبدالله متوليان

پذيرش FATF يعني استقبال از تشديد   تحريم ها
ميرسليم:يقينداريمپيوستنبهFATFبرايمامشكلدرستميكند

ازمسائليكهجرياناصلاحطلبوعقبههايفكري
اينجرياندرايجادآنيدطولاييدارندوتجربه
چنددههگذش�تهاينراتأييدميكند،ايجاددو
قطبيه�ايكاذبوبهرهب�رداريازآنبااهداف
سياسيوجريانياست؛دوقطبيهاييكهبامنافع
مليومصالحكش�وردرتضادآشكاراست،ليكن
وقتيكهپايملاحظاتسياسيوجريانيبهميان
ميآيد،اصلاحطلباناباييندارندازاينكهمنافعو
مصالحكشورراپايمنافعحزبيخودقربانيكنند.
داس��تان پذي��رش و پيوس��تن جمهوري اس��لامي 
ايران به گروه ويژه اقدام مال��ي )FATF( از جمله اين 
دوقطبي هاس��ت كه مدافعان آن در دولت برآمده از 
اصلاحات با اصرار فراوان به دنبال تحقق آن هستند؛ 
موضوعي كه در قالب لايحه به مجلس رفت، پذيرفته 
نشد، و شوراي نگهبان هم نظر مجلس را تأييد كرد. 
دولت اما بر نظر خود اصرار كرد و لاجرم براي تعيين 
تكليف نهايي به مجمع تشخيص مصلحت نظام ارجاع 
ش��د كه در آن مجمع نيز پس از بحث و بررسي هاي 
كارشناسي در قالب كارگروه هاي ويژه به سرانجام مورد 

خواست دولت نرسيد و مسكوت ماند. 
اكنون اما با درخواس��ت رئيس جمهور از رهبر معظم 
انقلاب و موافقت معظم له با زمان تمديد بررسي مجدد 
آن در مجمع موج ديگري از مطالبه سازي براي فشار 
به اعضاي مجمع تشخيص مصلحت نظام آغاز شده و 
مدافعان دولتي و اصلاح طلبان مي كوشند، ديدگاه هاي 
خود را به كرس��ي بنش��انند. حال آنكه قانون داخلي 
مبارزه با پولش��ويي كه دولت مدعي مب��ارزه با آن از 
 )FATF(طريق پذيرش اين مناسبات مالي استكباري
است، سال هاست مصوب ش��ده و متأثر از بي عملي 
دستگاه هاي اجرايي و دولت خاك مي خورد. بررسي ها 
نشان مي دهد اغلب اعضاي مجمع تشخيص مصلحت 
نظام و همچنين فعالان ح��وزه مالي و پولي كه بدون 

عينك جناحي به اين مسئله مي نگرند، پذيرش اين 
مناسبات در قالب FATF  را نه تنها مفيد نمي دانند، كه 

معتقدند بر مشكلات كشور خواهد افزود. 
س��يدمصطفي ميرس��ليم، عضو مجمع تش��خيص 
مصلحت نظام در شمار اين گروه است و معتقد است 
پذيرش FATF يعني قبول كنيم فشار تحريم ها بر ما 
تشديد شود. او كه روز گذش��ته در سومين جلسه از 
سلسله جلسات » استدلالِ مصلحت« انجمن اسلامي 
دانشجويان مستقل دانشگاه علامه طباطبايي شركت 
 FATF كرده بود به سؤالاتي كه درباره  برخي ابهامات
مطرح شد، پاسخ داد. وي افزود: FATF مجموعه اي 
از مقررات اس��ت، در آن مقررات چهار معاهده وجود 
دارد كه دو تا از آنها را تصويب كرده بوديم. در مورد دو 
معاهده ديگر، ما هم مخالف ارعاب و آدم كشي هستيم. 
خودمان در همين زمينه، مقررات نسبتاً جامعي داريم 
و مي توانيم آنها را تشديد كنيم تا نشان بدهيم هدف 
جمهوري اسلامي اين نيس��ت كه در دنيا روش هاي 

آدم كشي و ارعاب را پيگيري كند. 
پذيرشFATFدردنيايمتعادلخوباست

عضو مجمع تش��خيص مصلحت نظام ادامه داد: ما با 
جرائم س��ازمان يافته هم كه در پالرمو آمده مشكلي 
نداريم، ول��ي اينها در يك مجموع��ه ۴۱ ماده اي قرار 
مي گيرد كه به نظر هدف ظاهري آن هدف خوبي است 
و ما هم نسبت به آن مش��كلي نداشتيم. اگر به لحاظ 
فني بخواهيم دقت بكنيم، ما هيچ گونه اعتراض اصولي 
نسبت به مسائلي كه در FATF مطرح مي شود نداريم 
اما در عمل مشكلاتي به وجود مي آيد. در نظام مالي و 
بانكي مسائلي وجود دارد كه اگر اصلاح نشود كشور را با 
مشكل مواجه مي كند. ميرسليم اضافه كرد: نتيجه اين 
اتفاقات و عمل به اين توصيه ها، شفاف شدن حساب ها 
است. در صورت شفاف سازي در صحنه بين المللي، 
مشخص مي شود كه چه كسي در دنيا چه كاري انجام 

مي دهد. اين براي دنيايي كه در تعادل باشد و در جايي 
ظلم و اجحاف صورت نگيرد، خوب است. 

دولتميگويدهيچتضمينينميدهيم
عضو مجمع تشخيص مصلحت نظام اظهار داشت: در 
حال حاضر به واسطه تحريم هايي كه به ما اعمال شده، 
در يك وضع غيرعادي قرار گرفتيم. از دولت پرسيديم 
كه اگر ما FATF را پذيرفتيم و كامل اجرا كرديم، از شر 
تحريم ها نجات پيدا خواهيم ك��رد؟ مي توانيم روابط 
خودمان را به صورت عادي با دنيا انجام بديم؟ دولت 
صريحاً به ما گفت كه ما هيچ تضميني نمي دهيم كه 
براي تحريم ها راه  حل پيدا شود. اگر شما ضمانتي نداريد 
چه حسني براي ما دارد؟ حال ما با چه اميدي بياييم 
خودمان را در قبال اينها، خاضع و خاش��ع كنيم؟ وي 
خاطرنشان كرد: وقتي كه ما حساب و كتاب خودمان 
را شفاف كرديم، مشخص مي شود چطور تحريم ها را 
دور مي زنيم. ما در همين شرايط ميلياردها دلار مبادله 
مي كنيم و در صنعت پتروشيمي يا فضايي صادرات 
داريم. مس��ئولان اصلي FATF، امريكايي هستند و 
در حقيقت ما بايد تمام اطلاعات خودمان را در اختيار 

امريكايی ها قرار بدهيم. 
يقينداريمباپذيرشFATFدچارمش�كل

ميشويم
ميرسليم تاكيد كرد: در چنين شرايطي آنها راهش را 
پيدا مي كنند كه چطور تحريم ها را تشديد كنند. ما 
حدس مي زنيم كه نپيوستن به FATF ممكن است 
مشكل ايجاد كند، ولي يقين داريم كه پيوستن به آن، 
براي ما مشكل درست مي كند. وي اظهار داشت: در 
مجمع، موضوع براي همه مشخص است. همه به فكر 
اين هستند كه ما كمتر خس��ارت ببينيم. بحث اين 
نيست كه ما ضرر نكنيم. بحث اين است كه ضرر كدام 
كمتر است. تكليف FATF معلوم است. شوراي نگهبان 
رد كرده و مجمع هم اين موضوع را به مصلحت نظام 

نديده ولي دولت مي گويد كه شرايط تغيير كرده است. 
اگر دولت استدلال قوي داشته باشد و ما تجزيه و تحليل 
كنيم و قانع شويم، تصويب مي شود. خواهان اين تجديد 

نظر هم ما نيستم، دولت است. 
ميرسليم يادآور شد: جمهوري اسلامي از اين لحاظ كه 
بتواند نيازهاي اصلي خودش را برطرف بكند، مشكلي 
ندارد. وقتي كه همچنان تحريم ه��اي امريكا وجود 
دارد اصلاً FATF معنايي ندارد. بحث اينكه جمهوري 
اس��لامي نمي خواهد نيس��ت، ما مي توانيم در وضع 
مقررات شفافيت، از آنها سخت گيرتر باشيم. اين موضوع 
در حال حاضر باعث مي ش��ود كه ما با س��اده لوحي، 

خودمان را بيشتر در اختيار دشمن قرار بدهيم. 
پذيرشFATF يعنیاس�تقبالازتش�ديد

فشارتحريمها
عضو مجمع تشخيص مصلحت نظام گفت: پذيرش

FATFيعني قبول كنيم كه فشار تحريم ها بر ما تشديد 
شود. هدف ويژه آنها، براندازي جمهوري اسلامي است 
و با پذيرفتن FATF اين محقق مي ش��ود. بعضي ها 
هم كه اصلًا اعتقادي به اين چيزها ندارند، مي گويند 
كه بياييد تن در بدهيد، مردم در فش��ارند. اينها اصلًا 
اعتقادي به نظام ندارند. ما كه نمي توانيم پايه هاي نظام 
را سست بكنيم، به جهت اينكه عده اي خيلي اعتقادي 
ندارند و دايه دلسوزتر از مادر مي شوند. وي تأكيد كرد: 
مناسبات ما با بقيه كشورهاي دنيا اشكال مختلفي دارد 
اما از نوع رفتار دولت، ديگران نتيجه گيري مي كنند 
كه ما نمي توانيم بگوييم بي خود نتيجه گيري كرديد. 
در شرايطي قرار گرفتيم كه اروپا به ما محل نگذاشت 
و بعد سراغ مذاكره با چيني ها رفتيم. با تغييراتي كه 
پيش آمد، ما به كل مذاكره ب��ا چيني ها را رها كرديم 
و سراغ اروپايي ها رفتيم. خب چه برداشتي از اين كار 
مي ش��ود. طرف غيرغربي فكر مي كند از او استفاده 

ابزاري شده است. 
سوءمديريتراپشتFATFپنهانميكنند

ميرسليم تأكيد كرد: دولت براي مواجهه با تحريم ها، 
 FATF تدبيري اتخاذ نكرده است و مسائل مختلف را به
ربط مي دهد. برای مثال مي گويند كه به دليل نپيوستن 
به FATF، واكسن به ما نمي رسد اما علت سوء مديريت 
دولت است. مي توانستيم با كوبا و چين براي واكسن 
وارد كار شويم اما دولت اين كار را انجام نداد و اين ربطي 
به FATF ندارد. وي گف��ت: بنده با تصويب اين لوايح 
مخالف هستم، تعريف تروريست از نظر آنها چيست؟ 
كش��ورهاي حامي FATF علناً گروه هاي تروريستي 
را در كشورهاي ديگر اعمال مي كنند و سرمنشأ اين 
فعاليت ها هس��تند. ما با ش��فافيت مخالف نيستيم، 
خيلي هم عالي هست، ما سنگ شفافيت را به سينه 
مي زنيم و از آن دفاع مي كنيم ولي FATF از شفافيت 
چه مي خواهد؟ مي خواهند متوجه شوند كه ما چطور 
تحريم هاي ظالمانه را دور مي زنيم؟ اجازه نمي دهيم، ما 

با اين مسئله مخالف هستيم. 
عضو مجمع تش��خيص مصلحت نظام اظهار داشت: 
مجلس يازدهم نيز موافق تصويب اين لوايح نيست؛ 
اينقدر اين مسئله واضح است، مجلس كه هيچ، مردم 
نيز اين را فهميده اند. مردم محقق نشدن رفع مشكلات، 
از جمله از دست رفتن ارزش پولي به كمتر از يك دهم 
را لمس كرده اند. از نظر عامه مردم و مجلس ضرر اين 
مسئله روشن است، از نظر مجمع نيز اين مسئله روشن 

بوده و روشن تر هم شده است. 

نفاق داخلي به كمك دشمن آمده
 و پيغام ضعف مي فرستد

رئيسقرارگاهعم�اربابي�اناينكهاگ�رازخودتحريم�يخارج
ش�ويم،فرمايشه�ایرهبرمعظ�مانق�لاببهس�رعتاجرايي
خواهدش�د،اظهارداش�ت:درحالحاضردش�منهرچهداشت
بهمي�دانآوردهونفاقداخلينيزبافرس�تادنپيغ�امضعفدر
حالكمكب�هاوس�ت،درحاليك�هق�درتتوليدوج�وددارد.
به گزارش رسا، حجت الاسلام مهدي طائب در چهل و نهمين نشست 
انقلاب اس��لامي مخاطرات امروز و فردا كه به همت ستاد فجر انقلاب 
اسلامي و به صورت مجازي برگزار شد، گفت: وقتي در اواخر جنگ به 
امام خميني)ره( نامه نوشته شد كه جوابگوي خون ها چه كسي هست؟؛ 
امام پاس��خ داد كه از زمان آغاز نهضت تاكنون حتي به اندازه لحظه اي 
پشيمان نيست؛ چرا كه به تكليف خود عمل كرده؛ نويسنده نامه نيز اگر 
هدف را به درستي مي شناخت و الزامات آن را مي دانست در مي يافت 

كه جنگ با رژيم بعث در راستاي تكليف الهي است. 
طائب با بيان اينكه مدير جهادي كس��ي است كه امكانات زندگيش از 
زير دست هاي خود پايين تر باشد، ابراز كرد: حاج قاسم سليماني جلوتر 
از ديگران به دل خطر مي زد و سپس به نيروهايش مي گفت كه پشت 

سر او حركت كنند. 
رئيس قرارگاه عمار افزود: اگر مديري فاقد يكي از س��ه بعد تقوا، علم و 
مهارت باشد جهادي نيست؛ رئيس جمهور به يكي از مديران جهادي 
گفته بود چطور بين مردم مي روي و نمي ترسي كه كرونا بگيري؟ آن 
مدير جهادي در جواب گفته بود مگر ش��ما فرمان��ده جنگ اقتصادي 
نيس��تي، چطور مي تواني جنگ را از داخل اتاقت مديريت كني؟ وي 
افزود: يك مدي��ر جهادي هي��چ گاه مذاكرات از موضع ذل��ت را قبول 
نمي كند؛ چرا كه مديريت جهادي نيازمند تقوا بر اساس قرآن است و 

قرآن چنين اجازه اي نمي دهد. 
طائب با بيان اينكه اگر از خود تحريمي خارج  شويم، فرمايش های رهبر 
معظم انقلاب به سرعت اجرايي خواهد شد، اظهار داشت: در حال حاضر 
دشمن هر چه داشت به ميدان آورده و نفاق داخلي نيز با فرستادن پيغام 

ضعف در حال كمك به اوست، در حالي كه قدرت توليد وجود دارد. 

محسن رضايي: جريان تحريف
 ستون پنجم دشمن است

دبي�رمجم�عتش�خيصمصلحتنظ�امبابي�اناينك�هتحريف
حقاي�ق،آگاهان�هباش�دي�اناآگاهان�همبتنيب�راقدامس�تون
پنجم�يدش�مناس�ت،گف�ت:خيانت�يك�هتحري�فانج�ام
ميده�دخيل�يبيش�ترازحمل�همس�تقيمدش�مناس�ت.
محس��ن رضايي در خص��وص نحوه اج��راي راهب��رد »خنثي كردن 
تحريم ها« گفت: سياست هاي اقتصاد مقاومتي با آسيب شناسي كل 
اقتصاد ايران و با در نظر گرفتن اين واقعيت كه اگر آس��يب ها برطرف 
نش��ود با تحريم دوباره آس��يب بيش��تري مي بينيم، تدوين شد. وي 
سياست هاي اقتصاد   مقاومتي را مرتبط با كل عرصه هاي اقتصادي مانند 
توليد، تجارت و انرژي و نيز عرصه هاي ديگري مانند فرهنگ و مديريت 
برشمرد و افزود: تمام سياست هايي كه مي تواند اقتصاد را تقويت كند 
در اقتصاد مقاومتي تدوين شده، بنابراين راه حل خنثي كردن تحريم ها، 

اجراي اين سياست هاست. 
رضايي تاكيد ك��رد: اگر همين ام��روز دولت، مجل��س و كارآفرينان، 
نگاه شان را به خارج رها كنند و اميدي به ديگران نداشته باشند و اقدام 
به تقويت توليد ملي طبق اقتصاد مقاومتي كنند تحريم هاي اقتصادي، 

خنثي مي شود. 
دبير مجمع تشخيص مصلحت نظام همچنين با اشاره به اقدام برخي 
رسانه ها در تحريف سخنان اخير رهبر معظم انقلاب در خصوص خنثي 
كردن تحريم ها تصريح كرد: متأسفانه نوعي بريدگي در نخبگان كشور 
ايجاد شده است؛ نخبگان ايران انسان هاي باهوش، باسواد و آگاه از تاريخ 
ايران و جهان اند، اما عده قليلي از فعالان رسانه ها و فضاي مجازي هم 

هستند كه بريدند و روحيه شان را از دست دادند. 
وي افزود: اين افراد سعي مي كنند عقايدشان را به جاي عقايد ديگران 
حتي ائمه جمعه القا و بزرگ نمايي كنند و به خورد مردم دهند. رضايي 
اين تحريف را داراي دو اشكال اساسي دانس��ت و تأكيد كرد: نخست 
آنكه اصل اين كار اش��تباه اس��ت و ديگر آنكه نبايد به خودشان اجازه 
دهند كه بيانات بالاترين مقام كشور را كه علمدار حركتي ملي و سنگر 
اصلي مقاومت در برابر دشمن است به صورت جملات تقطيع شده به 
نحوي بيان كنند كه مؤيد عقايد غلط خودشان است. وي افزود: اين كار 
اشتباهي بود و نبايد تكرار ش��ود؛ ما اكنون در جنگ اقتصادي هستيم 
و بر اساس آنچه رهبر انقلاب مي گويند بايد وحدت و اراده ملي داشته 

باشيم و صف واحد تشكيل دهيم.
 رضايي گفت: اگر عده اي از نخبگان رسانه ها بخواهند در اين خصوص 
تقطيع كنند اراده ملي را مي شكنند و اين درست نيست و آسيب جدي 
به كشور وارد مي كند. دبير مجمع تشخيص مصلحت نظام همچنين 
درباره راهكار شكس��ت جريان تحريف اظهار داشت: تحريف حقايق، 
آگاهانه باشد يا ناآگاهانه مبتني بر اقدام ستون پنجمي دشمن است. 
ستون پنجم كارش اين است كه وقتي دشمن از مقابل حمله مي كند، 
پشت جبهه خودي را تضعيف و تخليه مي كنند و خيانتي كه تحريف 
انجام مي دهد خيلي بيشتر از حمله مستقيم و روياروي دشمن است. 
وي تحريف را سبب مخدوش ش��دن عقايد و باورهاي مردم، تضعيف 
مقاومت و حتي شكس��ت هر ملت برش��مرد و افزود: تحريف حقايق؛ 
آگاهانه يا از روي ناآگاهي به شكس��ت ملت اي��ران در مقابل بدترين 

دشمنان تاريخ كمك مي كنند. 

چهره هاي انتخاباتي دشمن را مأ يوس كنند
رئيسكميس�يونامورداخليكشوروشوراهابااش�ارهبهتلاش
دشمنبرايعدممش�اركتمردمدرانتخاباترياستجمهوري
تأكي�دك�رد:چهرههاي�يك�هواردعرص�هانتخاباتميش�وند
بايدب�هگونهايعم�لكنندكهدش�منب�هاهدافخودنرس�د.
محمد صالح جوكار در گفت وگو با ايس��نا، با اشاره به ورود چهره هاي 
مختلف سياسي به انتخابات رياست جمهوري سال ۱۴۰۰، بيان كرد: در 
خصوص مسئله انتخابات دو نكته وجود دارد كه بايد به آنها توجه شود. 
در گام اول مردم بايد احساس كنند هر نامزد و چهره و حتي مسئولي كه 
وارد صحنه مي شود تعهد به خدمت دارد. به ويژه در حوزه اجرايي مردم 

انتظار حضور چهره اي كارآمد و خدمتگزار را دارند. 
نماينده مردم يزد در مجلس تصريح كرد: امروز دشمن تمام تلاش 
خود را به كار گرفته تا مردم در انتخابات رياست جمهوري مشاركت 
حداكثري نداشته باشند. امروز تمام چهره هاي جامعه كه در حوزه 
سياسي، فرهنگي، اجتماعي و اقتصادي افراد بانفوذي هستند نقش 
مؤثري در غلبه بر دشمن دارند. چهره هايي كه وارد عرصه انتخابات 
مي شوند بايد به گونه اي عمل كنند كه دشمن به اهداف خود نرسد. 
وي در ادامه تأكيد كرد: يكي از اقدامات در راستاي نااميدسازي دشمن 
حضور حداكثري پاي صندوق راي است. چهره هاي سياسي و فرهنگي 
در عرصه انتخابات بايد به گونه اي حاضر ش��وند كه دشمن از اهدافش 
نااميد شود. بايد شرايط به گونه اي فراهم شود كه همه شخصيت هاي 
مؤثر و رجل سياسي، مذهبي، مدير و مدبر در عرصه انتخابات حاضر و 

مردم آزادانه انتخاب كنند. 
جوكار افزود: مردم با رأي خود به دنبال آينده خوب براي ايران اسلامي 
هس��تند. كانديداها و چهره هاي حاضر در صحن��ه انتخاباتي نيز بايد 
بدانند كه هدف اصلي خدمت به مردم است و آنچه كه مدنظر مي باشد 

كارآمدي در عرصه هاي مختلف است. 
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رئيسشورايراهبرديروابطخارجيدقتدرمواجههباكشورهاي
اروپاييرابهعلتبدعه�ديآنانضروريدانس�توتأكيدكرد:
نبايدفريبخوش�رويي،لبخندورواب�طظاهريآن�انراخورد.
به گزارش ايسنا، سيد كمال خرازي درباره نحوه مواجهه با زياده خواهي 
س��ه كش��ور اروپايي در موضوع برجام، گفت: با مرور خاط��رات دوره 
مسئوليتم در وزارت خارجه مي بينم كه در آن مقطع هم روابط و رفت و 
آمدهاي ما با اروپايي ها بسيار نزديك شده بود، اما دست از شيطنت عليه 
كشورمان برنداشتند. يكبار براي حضور در جلسه اي به بروكسل رفتيم و 
آنجا تصميم گرفتيم با رئيس اتحاديه اروپا در ايرلند هم ديدار كنيم. پس 

از آن ديدار، گفتيم چرا با اعضاي برجسته اروپايي هم ديدار نكنيم و به 
فرانسه، انگليس و آلمان رفتيم بدون آنكه از قبل برنامه ريزي شده باشد و 
صرفاً با تماس تلفني توانستيم با عالي ترين سطح مقامات اين كشورها اعم 
از شيراك، بلر و شرودر و نيز رئيس جمهور ايرلند به عنوان رئيس دوره اي 

اتحاديه اروپا ديدار كنيم. 
خرازي گفت: با آنكه در آن ديدارها از مواضع مان كوتاه نمي آمديم، اما 
اين موضوع نشان مي داد كه چقدر روابط ما به اروپايي ها نزديك شده در 
عين حال، آنان دست از شيطنت برنداشتند؛ قول دادند، اما عمل نكردند 
به طوري كه در آن مقطع هم براي سرمايه گذاري، مشاركت اقتصادي 

و كارهاي جدي به ايران نيامدند. وزير اسبق امور خارجه افزود: كارهاي 
زيادي انجام شد، اما نه در حدي كه تحول بزرگي روي دهد و حضورشان 
در كشورمان دائمي تر شود؛ اين نشان داد كه ميان ما و آنان، اختلافات 
ريشه اي وجود دارد كه ناشي از روحيه استقلال طلبي ماست و مي خواهيم 
خودمان باشيم و با حفظ افكار و عقايدمان؛ به بيگانگان وابسته نباشيم و 
راه خود را طي كنيم. خرازي گفت: اروپايي ها، اتكاي مردمي ما را برنمي 
تابند و به انواع شيوه ها متوسل مي شوند تا به هدف شان برسند ما هم بايد 
درعين گفت وگوهاي ديپلماتيك هي��چ گاه فراموش نكنيم كه در چه 

صحنه اي هستيم؛ با چه كساني مواجهيم و راه اصلي را گم نكنيم. 

در چهارمي��ن س��الگرد ف��وت آيت الله هاش��مي 
رفسنجاني، سايت اصلاح طلب انصاف نيوز مصاحبه اي 
با دختر او، فائزه هاش��مي انجام داده است تا درباره 
هاشمي رفسنجاني صحبت شود؛ اما عملاً به تريبوني 
براي بيان مواضع فائزه هاشمي تبديل شد. او در اين 
گفت وگو، هاشمي را توصيف مي كند، اما هاشمي 
مدنظر فائزه را و حتي در سالگرد »بابا« فاصله او را از 
متن مردم بيشتر مي كند. در نهايت هم فائزه هاشمي 
كه زمان و محتواي مصاحبه اش سرشار از ياد و نام پدر 
است، با دفاع از عملكرد دونالد ترامپ، رئيس جمهور 
منفور امريكا عليه ايران، نشان مي دهد گرچه تلاش بر 
مدح و ثناي پدر داشته، اما ناخلفي هاي هميشگي اش 
باعث شده كه حتي پس از فوت آيت الله هم  دست از 

تخريب چهره او برندارد. 
س��ه گزاره تحريم، ترور  و توهي��ن خلاصه همه آن 
چيزي  است كه ترامپ عليه ايران انجام داد. حالا فائزه 
در مقام دختر هاشمي رفسنجاني آمده و از اين ترامپ 
و از اين عملكرد دفاع مي كند. او مي توانست هر زمان 
ديگري و بدون پر كردن محتواي صحبت هايش از 
كلمه »بابا« و خرج كردن از نام مرحوم هاش��مي، 
مواضعش را بگويد، اما حالا در مصاحبه يادبود سالگرد 

پدرش است كه مي گويد: »براي ايران دوست داشتم 
آقاي ترامپ انتخاب شود ولي اگر يك امريكايي بودم 
به آقاي ترامپ رأي نمي دادم. « خبرنگار مي پرسد 
كه »چرا فك��ر مي كنيد اگر ترامپ ب��ود براي ايران 
بهتر بود؟« و فائزه هاشمي جواب مي دهد: »به خاطر 
همين فشارهايي كه مي آورد، بالاخره شايد يك تغيير 
سياستي اتفاق بيفتد. مردم هر چه تلاش مي كنند 
اصلاحات انجام بگيرد »مرغ يك پ��ا دارد« و هيچ 
خبري نمي شود و برعكس مردم سركوب مي شوند، 
شايد اگر فشارهاي آقاي ترامپ ادامه پيدا مي كرد، 
بالاخره ما مجبور مي شديم يك تغيير سياست هايي 
را داشته باشيم. اين تغيير سياست ها حتماً به نفع 
مردم مي توانست اتفاق بيفتد. دموكرات ها كمي شُل 
و ولِ هستند. يعني با آمدن دموكرات ها اين موضع 
خطاي ما بيشتر تقويت مي شود، اميدوارم نشود ولي 

چنين چشم اندازي دارد. «
او ساده و شفاف حرف مي زند، گرچه موضع گيري اش 
مشمئزكننده است؛ دفاع از رئيس جمهوري بيگانه 
و خارجي كه پاي سياست هايش را روي گلوي مردم 
ايران گذاشت و فشار حداكثري ايجاد كرد، شرم آور 
است. براي چه؟ فقط براي اينكه مي خواهيم حرف 

و موضع ما در مورد نظام و كشور خودمان به كرسي 
بنشيند و او هم همچون ما عليه حكومت بود. فائزه 
هاشمي مي گويد كه »اين نظام مثل بچه  بابا بود، بچه  
خيلي هاي ديگر هم هس��ت. چون فقط بابا نيست 
كه چنين شرايطي داشته. بنابراين من معتقدم بابا 
دلسوزانه موضوع ايران و توسعه را دنبال مي كرد كه 
بتواند به يك مسير درستي بيندازد.« اما خودش در 
اين مسير نيست و مثل خيلي  وقت هاي ديگر دختر 
ناخلفي براي هاشمي رفسنجاني  است. اگر هاشمي 
نظام را چون فرزند خودش مي دانس��ت كه بايد با 
دلسوزي اصلاح شود، فائزه نظام را دشمني مي بيند 
كه با تحريم و فشار لمپن و قماربازي چون ترامپ 
بايد سياست هايش تغيير كند! اين ميان اگر فشار 
حداكثري هم نصيب ملت شود �� كه شد �� براي 

او اهميتي ندارد. 
فائزه هاشمي مي گويد: »ما به جايي رسيديم كه نه 
آزادي وجود دارد، نه اسلامي وجود دارد، نه استقلال 
به معناي واقع��ي آن وجود دارد. « اي��ن را در مورد 
چرايي انتقادات پدرش مي گويد؛ اما هاشمي هيچ گاه 
اعتقاد نداشت كه همه چيز از دست رفته و به قول 
دخترش، »نزديك به صفر است« و نكته ديگر اينكه 

نمي شود اميد به رئيس جمهور كشور ديگر داشت و 
دم از استقلال زد!

در سالروز درگذش��ت مرحوم هاشمي و يك هفته 
پس از اولين س��الگرد ترور شهيد قاسم سليماني، 
فائزه هاش��مي مي توانس��ت يادآور اختلاف نظر 
هاشمي با حاج قاس��م پيرامون حضور در سوريه 
نباشد و پدرش را در چشم مردم، منفي نشان ندهد، 
اما چون او به حقانيت مواضع خودش فكر مي كند و 
نه آبرو و اعتبار پدر، ابايي ندارد كه هاشمي را مخالف 
سليماني نشان دهد: »من شنيدم، البته مستقيم از 
بابا نشنيدم، كه آقاي سليماني وقتي مي خواستند 
به سوريه بروند آمدند با بابا مش��ورت كردند، و بابا 

گفت كه نرو.«
فائزه تحليل هايي عميق ندارد و مستندش همان آغاز 
مصاحبه كه چندبار تأكيد مي كند نامه هاشمي را كه 
بعد از فوتش محسن هاشمي تحويل رهبري داده، 
نخوانده؛ اما چندين تحلي��ل از همان نامه نخوانده 
ارائه مي كند! خودش را اگر در نظر بگيريم، مواضعش 
مهم نيست، اما به نام پدر تمام كردن و بعد از فوت پدر 
همچنان از وجهه او هزينه كردن براي خود و پايان 

ندادن به اداهاي آقازادگي  است كه اهميت دارد. 

رئيسشورايراهبرديروابطخارجي:

نبايد فريب لبخند اروپايي ها را خورد

   رزمايش شناوری بسيج دريايی
 حوالی جزيره فارسی برگزار شد

س�ومينرزماي�شش�ناوریبس�يجدرياي�یدرآس�تانهپنجمي�ن
س�الگرددس�تگيری۱۰تفنگ�داردرياي�یامري�كاك�هدر۲۲دی
ماهس�ال۱۳۹۴وبدوناج�ازهبهآبه�ایجمهوریاس�لامیايران
درخلي�جف�ارسواردش�دهبودن�د،روزش�نبهدرنزديك�یجزيره
فارس�یدرمحدودهآبهایس�رزمينیاس�تانبوش�هربرگزارشد.

به گزارش ايرنا، اين رزمايش شناوری بسيج دريايی و مردم  پايه همراه يگان های 
شناوری منطقه دوم نيروی دريايی نوح نبی)ع( سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
با نام سپهبد شهيد قاسم سليمانی با حضور ۷۰۰ شناور سبك و نيمه سنگين 
در  خليج فارس و پيرامون جزيره فارس��ی با موفقيت انج��ام گرفت. در اين 
رزمايش شناورهای مردمی و نظامی از سواحل استان بوشهر خود را به جزيره 
فارسی رسانده و در ستون هايی منظم گرداگرد اين جزيره مهم رژه رفتند.  
س��ردار رمضان زيرراهی فرمانده منطقه دوم نيروی دريايی سپاه با اشاره به 
اينكه بسيج هر جا وارد شده، كار خود را به بهترين شكل انجام داده و مشكل را 
حل كرده است، افزود: اين آمادگی وجود دارد كه اگر سواحل، آب ها و جزاير ما 
تهديد شوند، بسيجيان خود را در كوتاه ترين زمان به آنجا می رسانند و در كنار 

نيروهای نظامی از آنها پاسداری می كنند.


